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Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,

az Országgyűlés elnöke részére

helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Balog Zoltán emberi erőforrások miniszteréhez

„Mit tesznek a kőbányai Bajcsy-Zsilinszky Kórházban kialakult helyzet megoldására?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kőbányai Bajcsy-Zsilinszky Kórházban a CT, MR és csonts űrűség vizsgálatokat áldatla n
körülmények között, egy sátor alatt parkoló kamionban végzik el az akut betegek esetében .
Emellett sok beteget a Kórház a XIII . kerületbe kénytelen átszállítson a vizsgálatok elvégzésére . A
tarthatatlan helyzet annak nyomán alakult ki, hogy a Kórház vezetése nem hosszabbította meg a
szerződést a korábbi szolgáltatóval, az Állami Egészségügyi Ellátó Központ pedig olyan tendert ír t
ki, melyben csak egy cég tudta vállalni a szolgáltatás elvégzését . Az a Kraft HD nevű vállalkozás,
mely korábban a TEK számára szállított ruházati felszerelést és semmilyen egészségügy i
szolgáltatási tapasztalattal nem rendelkezik

Ezért kérem Miniszter urat, válaszoljon a következő kérdésekre:

1. Mit tesznek azért, hogy a kőbányai Bajcsy-Zsilinszky Kórházban a CT, MR és csontsűrűség
vizsgálatokat ne a jelenlegi áldatlan körülmények között, egy sátor alatt parkol ó
kamionban végezzék az akut betegek esetében ?

2. Hogy nyerhetett egy olyan cég az Állami Egészségügyi Ellátó Központ által kiírt tenderen ,
amely semmilyen egészségügyi szolgáltatói referenciával és tapasztalattal nem
rendelkezik? Milyen szempontok alapján döntött az ÁEEK a Kraft HD nev ű vállalkozás
mellett? Mely cégek indultak még a kiírt tenderen?

3. Pontosan mennyiért végzi a tenderen nyertes cég a CT, MR és csontsűrűség diagnosztikai
szolgáltatást?
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